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INSTITUTRÅDSMØDE - INSTITUT FOR PSYKOLOGI 
 

DAGSORDEN  
Den 7. februar 12.30-14.00 2023 

 
 
Medlemmer af Institutrådet: 

• Institutleder, Professor Susanne S. Pedersen (Formand)  
• Lektor Christian Gerlach (Næstformand) 
• Professor Kaya Roessler 
• Lektor Lotte Huniche 
• Lektor, vicestudieleder Ulrich Kirk (suppleant) 
• Lektor Mette Elmose Andersen (afbud) 
• Specialkonsulent Anne-Christina Nielsen 
• Uddannelsessekretær Charlotte Dickmeiss (afbud) 
• Økonomimedarbejder Hanne Skjoldemose 
• Ph.d.-studerende Martin Mau 
• Studerende Trine Banzon (afbud) 
• Studerende Linnea Brønnum Hansen 
• Studerende Gitte Karina Henriksen 
• Institutsekretær Mette Bach Moesgaard (referent) 

 
 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde (sidste ordinære møde den 13/12 2022) 
 

2. Godkendelse af dagsorden: 
Bemærkning: Trine Banzon og Linnea Hansen skal igennem rektoral udpegning, før 
de igen er medlemmer af Institutrådet. Processen er igangsat.  
 

3. 12.30-13.20: Præsentation omkring besparelser og instituttets økonomi samt 
mulighed for at stille spørgsmål – Peter Kejser, fra Rektorsekretariatet 
Peter Kejser gennemgik SDUs budgetplan og KOP-23 og de bagvedliggende årsager 
til besparelserne. Der kommer måske en ny budgetmodel i 2024, men lige nu tjener 
vi 16 øre per krone, vi får ind i bevillinger. SDUs fællesomkosninger forbliver de 
samme, så hvis f.eks. Humaniora bliver skåret drastisk, så kan de heller ikke bidrage 
med så meget til disse fællesomkostninger, og så bliver udgifterne fordelt på de 
øvrige fakulteter. Det er vigtigt at søge fonde, som dækker egen løn og giver OH. SIF 
er rigtig gode til det og har mange års erfaringer med det. 
 

4. 13.20-13.35: Diskussion af processen ifm. bebudede besparelser 
Vi skal finde besparelser – ”Dispositionsbegrænsning på 1,5%” svarende til 289.000. 
Derudover er vi blevet bedt om allerede nu at lave et udkast til et sparekatalog på 
hhv. 6-8-10 %. Hvis det viser sig, at der er brug for at spare mere end de 289.000 kr.  
Det bliver ikke nødvendigvis en kollektiv process men kan variere fra institut til 
institut. De usikre momenter lige nu er det faktum, at finansloven endnu ikke 
foreligger, hvordan kvote 2 optag kommer til at se ud, samt om 
kandidatuddannelsen skal reducers til 1 år. Ift at komme med forslag til besparelser 
har Fakultetet nedsat 4 kommisorier: 
1. Institutlederne: Susanne; 2. Ph.d.-udvalg: Lotte H og Silke; 3. 
Uddannelsesgruppen: Ulrich; 4. Administrativ forslagsgruppe: Mette BM. 
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5. 13.35-13.50: Forretningsorden for Institutrådet:  
Udskydes til næste møde. 
 

1. 13.50-13.55: Rekruttering af ny studerende til Institutrådet – Leila Sabanoviz har 
ønsket at træde ud af rådet: 
Ikke aktuelt, da Gitte Karina Henriksen blev valgt ind ved det nyligt afholdte valg. 
 

2. 13.55-14.00: Eventuelt: 
Intet til eventuelt.  
 

 
 


